
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia finančnej komisie  

 

Dátum konania :             01.02.2023   Prezenčne 

Čas konania:                   16,30 hod. 6. poschodie, kancelária č. 612 

Miesto konania:              Miestny úrad Bratislava - Petržalka 

Prítomní poslanci: 

Predseda komisie:  Ing. Richard Vilkus 

Členovia komisie: doc. PhDr. Daniel Klimovský, Mgr. Pavol Škápik, PhD., Ing. Marek 

Tydor, Pavol Záhradný 

Prizvané : Mgr. Alena Kočnerová, Ing. Ľubica Orságová 

Tajomníčka: Mgr. Ružena Kusá 

Predseda komisie privítal členov finančnej komisie (ďalej len „FK“). Otvoril zasadnutie 

komisie, oboznámil členov s návrhom programu zasadnutia. O návrhu schválenia programu 

zasadnutia dal predseda FK hlasovať:   

Hlasovanie: 

Prítomných : 5 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Všetci prítomní členovia komisie navrhnutý program zasadnutia jednomyseľne 

schválili. 

Schválený program zasadnutia: 

1. Schválenie programu zasadnutia 

2. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 6/2020 

o poskytovaní a výške úhrady za sociálne služby 

3. Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2023 s výhľadom do roku 

2025 -  predložený pozmeňovací návrh uznesenia k rozpočtu 

4. Rôzne 

K bodu 1: Návrh  VZN mestskej časti Bratislava – Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa 

VZN 6/2020 o poskytovaní a výške úhrady za sociálne služby 



Uvedený návrh VZN 6/2020 v znení neskorších dodatkov č. 1/2021 zo dňa 09.02.2021 a č. 

3/2022 zo dňa 22.2.2022 prezentovala členom finančnej komisie Mgr. Alena Kočnerová, 

ktorá je od 01.02.2023 poverená vedením strediska sociálnych služieb. K predloženému 

návrhu uviedla, že návrh sa predkladá z dôvodu zmeny výšky poplatku za stravnú jednotku 

v stredisku sociálnych služieb Petržalka. Keďže predchádzajúca zmluva skončila 

31.01.2023, bola uzatvorená od 1.2.2023 nová Zmluva s City Gastro, s.r.o, na dodávku 

celodennej stravy, pričom sa mení výška úhrady za stravu celkom vrátane DPH takto: 

Racio a šetriaca strava zo 7,11 Eur na 7,82 Eur                 Dia strava z  8,06 Eur na 8,87 Eur 

Mgr. Kočnerová uviedla, že každý rok sa musí prepočítať výška poplatku za stravnú jednotku 

a 25% musí zostať klientovi zariadenia sociálnych služieb zo životného minima. Taktiež Mgr. 

Kočnerová informovala členov FK, že návrh VZN nebude mať negatívny vplyv na rozpočet 

MČ Bratislava – Petržalka ako i na rozpočet Strediska sociálnych služieb.  

Po prezentácii materiálu - návrhu VZN prebehla diskusia členov komisie. Doc. Klimovský sa 

spýtal, aký je mechanizmus v týchto zariadeniach, p. Tydor aká je vyťaženosť strediska, ako 

to bude ďalej, či sa uvažuje do budúcna aké bude fungovanie stredísk sociálnych služieb, 

keďže bude počet seniorov v týchto zariadeniach bude čím viac narastať. Mgr. Kočnerová 

konštatovala, že bude počet seniorov stúpať, ale tiež podotkla, že sú možnosti byť s klientom 

v domácom prostredí, kedy s ním môže byť príbuzný doma 90 dní na OČR.    

Mgr. P. Škápik konzultoval s pani Mgr. Kočnerovou ako je to s centrom na Osuského 

a strediskom sociálnych služieb na Vavilovovej, čo sa týka technického stavu a finančných 

prostriedkov. Pani Kočnerová uviedla, že v roku 2023 sa zatiaľ nebude nič realizovať.    

Po ukončení diskusie o návrhu VZN  dal predseda FK hlasovať:   

Hlasovanie: 

Prítomných : 5 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Finančná komisia odporúča schváliť predložený návrh uznesenia.  

Všetci prítomní členovia komisie navrhnutý návrh VZN 6/2020 o poskytovaní a výške úhrady 

za sociálne služby jednomyseľne schválili. 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 2: Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava – Petržalka na rok 2023 

s výhľadom do roku 2025 – s pozmeňovacím návrhom k rozpočtu MZ  

„ Návrh uznesenia MČ Bratislava – Petržalka na MZ“ 



Uvedený „Návrh uznesenia“ k rozpočtu predniesla a konzultovala s členmi finančnej komisie 

Ing. Ľ. Orságová. Ing. Orságová uviedla, že dane z príjmov FO budú prekročené, že s vyššími 

príjmami počíta aj p. starosta.  

Mgr. Škápik taktiež, skonštatoval, že v roku 2022 sa zvýšil počet obyvateľov MČ v Petržalke 

cca o 10 tisíc, čo bude znamenať zvýšené príjmy do rozpočtu. 

Mgr. P. Škápik požiadal p. Ing. Ľ. Orságovú aký je zostatok  za r. 2022 _ Poplatky za rozvoj. 

Členovia komisie ďalej diskutovali o uvedenom Návrhu uznesenia, v úvode Mgr. Škápik 

uviedol, že pozmeňovací návrh čiastočne reflektuje navýšenie finančných prostriedkov 

z rezervného fondu.  

Členovia komisie začali postupne diskutovať o jednotlivých písmenách a bodoch návrhu 

uznesenia, a jednotlivých programoch pozmeňovacieho návrhu uznesenia:  

k písm. b) použitie rezervného fondu MČ Bratislava – Petržalka na rok 2023  

- na pokrytie bežných výdavkov v čiastke 1 133 057 Eur, na aké programy budú uvedené 

jednotlivé sumy použité: 

- na pokrytie kapitálových výdavkov 

- na pokrytie výdavkových finančných operácií 

Mgr. Škápik konštatoval k pozmeňovaciemu návrhu k písm. b) použitie rezervného fondu MČ 

Bratislava Petržalka na rok 2023 na pokrytie bežných výdavkov 

- v programe 4.1.1. oprava a obnova komunikácií (vyčlenená suma na uvedený program 

315 500,00 Eur), aby sa v tomto programe dbalo aj na opravy chodníkov pre peších. 

- v programe  6.4.3 –  Plaváreň , načo bude použitých 211 000,00 Eur.  

Ing. Orságová uviedla, že suma je vyčlenená na prevádzkové náklady plavárne.  

- V programe 9.1 – Obecné byty (vyčlenená suma 606 557,00 Eur) bude použitá na 

realizáciu opráv v rámci bytového domu na Medveďovej. 

Taktiež čo sa týka pokrytia kapitálových výdavkov  

- v programe 4.1.3 – výstavba chodníkov, komunikácií a cyklotrás 

podľa návrhu p. Valocsaya sa má presunúť 30 000,00 Eur z kapitoly „Propagácia mestskej 

časti“, komisia tiež dala na zváženie presun z kapitoly „Parkovanie“ ako alternatívu. 

9.1 – Obecné byty, vyčlenená suma 606 557,00 Eur bude použitá na realizáciu opráv v rámci 

bytového domu na Medveďovej. 

Členovia diskutovali o Návrhu uznesenia o písm.  

d) Premenovanie programového prvku 7.3.4 Podpora vodnej záchrannej služby na: 



Likvidácia nelegálnych skládok odpadu, členovia komisie sa zhodli, že skládok v MČ 

v Petržalke je veľa, že čierne skládky treba odstrániť. 

Financovanie k výstavbe haly „Pankúchová“ 

Členovia FK diskutovali aj o úvere na dofinancovanie haly na Pankúchovej. Všetci členovia 

sa zhodli, že odporučia p. starostovi zobrať úver z banky na dofinancovanie v sume do 

jedného milióna Eur, podľa potreby. Ďalšia časť v sume 500 000,00 Eur bola už 

v predchádzajúcom volebnom období schválená z rezervného fondu.  

Predseda FK dal hlasovať:  

Hlasovanie: 

Prítomných : 5 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Finančná komisia odporúča schváliť.   

Členovia komisie diskutovali v Návrhu uznesenia najmä písm. g) č. 5 Návrhu uznesenia, kedy 

sa všetci zhodli, že prerušia toto prezenčné rokovanie do piatku t.j. 3.2.2023, kedy chcú online 

doriešiť uvedené písm. g) bod 5  

- vykonávať rozpočtové opatrenia zmenou príjmov a výdavkov podnikateľskej činnosti 

bez obmedzenia pri zachovaní vyrovnaného rozpočtu.  

Pán predseda FK napíše, resp. požiada p. starostu o vysvetlenie, doplnenie písm. g) bodu č. 5 

v súvislosti s podnikateľskou činnosťou, aká je jeho vízia s podnikateľskou činnosťou, ako si 

predstavuje samotný kontrolný mechanizmus „bez obmedzenia“.  

Na záver sa členovia komisie dohodli, že p. predseda FK komisie ešte zozbiera pripomienky 

z ostatných komisií, ktoré mali zasadnutie komisie neskôr (až po uskutočnení finančnej 

komisie, teda komisie, ktoré sa uskutočnili dňa 2.2.2023 - komisia investičných činností 

a komisia životného prostredia).  

Taktiež členovia FK navrhli, že by bolo vhodné, aby finančná komisia mala zasadnutie ako 

posledná v poradí. Ak budú pripomienky z inej komisie opodstatnené a bude záujem 

predsedov ostatných komisií budú zapracované do pozmeňovacieho Návrhu uznesenia k 

rozpočtu. 

 

 



Dňa 3.2.2023 od 17,30 hod. prebiehalo online rokovanie členov FK, ktorého sa zúčastnili 

všetci piati členovia FK. 

Prítomní poslanci: 

Predseda komisie:  Ing. Richard Vilkus 

Členovia komisie: doc. PhDr. Daniel Klimovský, Mgr. Pavol Škápik, PhD., Ing. Marek 

Tydor, Pavol Záhradný 

Členovia komisie diskutovali v Návrhu uznesenia najmä písm. g) č. 5 Návrhu uznesenia 

online, kedy sa chcú dohodnúť a doriešiť o návrhu písm. g) bod 5  

- vykonávať rozpočtové opatrenia zmenou príjmov a výdavkov podnikateľskej činnosti 

bez obmedzenia pri zachovaní vyrovnaného rozpočtu.  

V komisii sa navrhla alternatíva na zváženie p. starostovi vykonávať rozpočtové opatrenia 

zmenou príjmov a výdavkov podnikateľskej činnosti do limitu 100 000,00 Eur pri zachovaní 

vyrovnaného rozpočtu.  

Po ukončení rokovania k uvedenému pozmeňovaciemu Návrhu k rozpočtu dal predseda FK 

online hlasovať o pozmeňovacom Návrhu uznesenia k rozpočtu: 

Hlasovanie: 

Prítomných : 5 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Finančná komisia odporúča schváliť predložený návrh uznesenia.  

Záver: Návrh uznesenia v znení schválenej zmeny bolo schválené. 

Predseda FK na záver poďakoval členom a oficiálne ukončil online rokovanie o 18,10 hod.  

 

Predseda:                      Meno a priezvisko:  Ing. Richard Vilkus 

Tajomník komisie:                               Meno a priezvisko:  Mgr. Ružena Kusá  

 

 

V Bratislave, dňa  06.02.2023 

 


